
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 28.oktober 2024 på FUS  
Deltagere: 

• Formand Marianne Blomstrøm (Afd. Fussingsvej) 
• Næstformand Carina Lindberg Nielsen (Afd. Fussingsvej)  
• Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 
• Julie Bæk Krog (Spec. Afd.) 
• Anne Poulsen (Afd. Kildegade) 
• Eva Olsen (afd. Fussingsvej) 
• (Elev fra Fussingsvej) 
• (Elev fra Lindvigsvej) 
• (Elev fra Kildegade) 
• Betina Vium Andersson (Medarbejder) 
• Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
• Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 
• Katja Andersen (Ledelse)  
• Sureyya Sahin (Ledelse) referent  

Afbud:  
• Carina Lindberg Nielsen (afd. Fussingsvej) 
• Julie Bæk Krog (afd. Fussingsvej) 
• Elever (fra alle tre matrikler) 

 
Fraværende uden afbud:  

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

Velkomst v. Formand Marianne Blomstrøm 
Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 v/ Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 
Punktet udgår, da eleverne er fraværende. 

 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  



 

   

Punkt 3 oplæg omkring mellemformer kl. 17.20-18.00 
v. skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

 

Mellemformer er et tilbud mellem almen og special. Der er to 
mellemformshold på Fussingsvej; L1, som primært er for eleverne i fase1, 
og L3, som primært er for eleverne i fase2.  

Eleverne i mellemformerne er der af forskellige årsager fx diagnoser, 
skoleværing, trivselsudfordringer etc. Der er individuelle tiltag for eleverne, 
der tilgodeser deres udfordringer, så de har en mulighed for at indgå i 
fællesskabet. 

Personalet i mellemformen har et samarbejde med stamklassen, hvilket 
vægtes højt for at sikre, at eleverne efter opstart i mellemformen fortsat har 
en relation til klassekammeraterne og stamklassen. 

Der har været forskellige elevprofiler i mellemformerne gennem tiden. 

Det er lykkedes for de fleste elever at få gennemført prøverne på særlige 
vilkår. De særlige tilrettelagte tiltag har haft en positiv virkning på eleverne, 
og vi lykkes med at beholde langt de fleste elever, som for år tilbage måske 
ville have været visiteret. 

Der er særskilte LINK-møder med skolepsykologen for at drøfte og følge 
elevernes udvikling tæt.  

 

Punkt 4 Godkendelse af SFO-ferieplan 18.00 – 18.10 
v. Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

SB godkender SFO-ferieplanen for skoleåret 2025/26. 

 

Pause kl. 18.10-18.40 
 
Punkt 5 Orientering fra bestyrelsen & ledelsen kl. 18.40-18.50 (delvist 
lukket punkt)  
v. Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 



 

   

• Den politiske proces: Der skal afholdes samtaler med hver enkelt 
medarbejder på afd. Lindvigsvej, hvor de får mulighed for at give en 
interessetilkendegivelse af, hvilken afdeling de ønsker at tilhøre efter 
sommerferien. 
De tillidsvalgte er orienterede om samtalerne. 
Der er nedsat en styregruppe bestående af skolechefen, økonomi-og 
administrationschefen, skoleleder samt andre vigtige personer fra 
forvaltningen ift. den politiske proces.  
Ifm. selvstændiggørelsen af Lindvigsvej skal der laves to budgetter for 
2025; et fælles budget for den samlede Horsens Byskole for 7/12 af 
2025 samt et særskilt budget for Horsens Byskole og afd. Lindvigsvej 
for det resterende 5/12 af 2025. 

 
• Psykisk førstehjælp: Der er indkøbt uddannelse i psykisk 

førstehjælp, hvor hele 
personalegruppen til et pædagogisk arrangement får en grundviden i 
psykisk førstehjælp, så man kan give akut hjælp til en, der har været 
udsat for en belastning, som han/hun har svært ved at håndtere selv. 
Herudover bliver der uddannet first responders fra hver afdeling, som 
får et større og mere dybdegående undervisningsforløb. 

 
• Andet 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

 

Punkt 6 Oplæg om høj begavelse kl. 18.50-19.10 
v. Sureyya Sahin  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

I skoleåret 2024/25 skal personalet på 1.årgang lave en helhedsvurdering af 
alle elever med henblik på om, der er tegn på høj begavelse. Eleverne med 
tegn på høj begavelse indstilles til screening, hvor det nye 
screeningsredskab udarbejdet af Undervisningsministeriet anvendes. 
I disse tilfælde vil der blive bedt om samtykke af forældrene inden 
screeningen udføres. 



 

   

Hvis der er identifikation på høj begavelse, tilrettelægges der pædagogiske 
indsatser på baggrund af screeningen.  
 

Punkt 7 Drøftelse af principper kl. 19.10 – 19.30 
v. Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

a. Principper for mobilfri skole og SFO 
Der er enighed om, at principperne for mobilfri skole og SFO fortsat 
skal gælde. 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 
Evt. kl. 19.30-19.35 
 

Henvendelser kl. 19.35? 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

Næste ordinære møde  

D. 25. november på afd. Fussingsvej 
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